
Zápis z jednání školské rady dne 8. 10. 2018 

Datum: 8. 10. 2018 

 

 

Přítomni: PhDr. Josef Končel, Ing. Alois Hňup, Mgr. Jana Švabová 

Host: Mgr. Michal Musil – ředitel školy 

 

 

Program jednání: 

 

1. Projednání a schválení výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2017 – 2018 

    předložené ředitelem školy 

2. Informace ředitele školy o rozboru hospodaření se státní dotací ve školním roce  

    2017 – 2018 

3. Změny v pedagogickém sboru 

4. Plán činnosti školy na školní rok 2018 - 2019 

5. Ověřování výsledků vzdělávání 

6. Změny ve školním vzdělávacím programu 

7. Granty 

8. Zhodnocení školy v přírodě 2018 na Olšině 

 

 

1. Školská rada GJP (ŠR) projednala a schválila výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 

2017 - 2018 předloženou ředitelem školy. 

 

2. ŠR vyslechla a projednala rozbor hospodaření školy se státní dotací ve školním roce 2017 – 

2018.  

 

3. Ředitel školy informoval o změně ve složení pedagogického sboru. Mgr. Ivana Hasalová 

(UK – V) převzala i výuku Fj, čímž se eliminovaly 2 částečné úvazky a vznikl úvazek jeden. 

Na mateřskou dovolenou nastoupila Mgr. Eliška Bendová (UK – H) a její výuku převzala 

Mgr. Markéta Pichlíková. Nový seminář Mediální komunikace vyučuje novinář a absolvent 

GJP Jan Martinek.  

 

4. ŠR projednala plán činnosti školy na školní rok 2018 – 2019. Je umístěn na webu školy. ŠR 

ocenila velké množství různorodých akcí, které rozšiřují možnosti dalšího rozvoje žáků. 

Množství vzdělávacích akcí a jiných aktivit mimo učebny školy dosáhlo zřejmě svého 

maxima a další akce je třeba velice odpovědně zvažovat, aby se nesnižovalo množství 

odučených hodin. Zároveň je ovšem třeba říci, že naprostá většina aktivit je vzdělávacích, 

které nahrazují a rozšiřují běžnou výuku.  

 

5. ŠR se seznámila s informací J. Končela o ověřování výsledků vzdělávání ve školním roce  

2017 – 18, která tvoří kapitolu výroční zprávy. 

 

6. Změny v ŠVP.  

Podle modernizovaného ŠVP se v současné době vyučuje už ve 2. ročníku a na webu škole je 

zpracován ŠVP celý. Jeho dopracování bylo hlavním tématem loňských setkávání učitelů 



včetně výjezdních porad. Nyní nastává fáze výraznějších změn v metodách práce, která je 

dlouhodobou záležitostí. Dohled a metodické vedení nad tímto procesem má RNDr. Tereza 

Kamenická. 

V letošním školním roce jsme otevřeli nové semináře. Mediální komunikace (novinář Jan 

Martinek), tvůrčí psaní (Mgr. Barbora Těšíková), soft skills (Mgr. Marie Hodinková), seminář 

osobního rozvoje (PhDr. Veronika Vitošková) a především open space. Semináře open space 

mají 3 podoby: dobrovolnictví (Mgr. Radek Dán), tvorba reportáží (Mgr. Pavel Červeňák) a 

otevřené vzdělávání (RNDr. Anna Koktová). Žáci mají možnost nahradit si jeden klasický 

seminář jinými formami vzdělávání. Garant semináře žáky vede a hodnotí jejich práci a 

vývoj. 

7. Granty 
V červnu 2018 skončil grant Klíč k porozumění z Operačního programu Praha pól růstu. Byla 
podaná závěrečné monitorovací zpráva.  
V rámci šablon probíhá 2.rok projektu s názvem Podpora vzdělávání na GJP (podpora 

poradenského pracoviště, školního asistenta, DVPP). 

Škola podala žádost o přidělení dotace z programu OPPPR ve výzvě č. 28, která je zaměřená 
na zvýšení kvality vzdělávání. V rámci výzvy je požádáno o finanční podporu pozice 
dvojjazyčného asistenta, realizaci projektové výuky, volnočasových klubů a podporu DVPPP. 
Žádost prošla všemi koly schvalování a je před podpisem. Požadovaná částka je 828.000 CZK.  
 
 

8. ŠR zhodnotila letošní školu v přírodě (opět areál Olšina na hranicích vojenského újezdu 

Boletice). Škola v přírodě se velmi vydařila, k čemuž přispělo i výborné počasí. Celou akci 

vedl s velkým přehledem Mgr. Ondřej Raček za pomoci ostatních vyučujících. Program byl 

velmi náročný a nebyla v něm žádná hluchá místa. Žáci byli zcela vytíženi vzdělávacími, 

sportovními, společenskými a diskusními aktivitami. 

 

 

 

 

 

V Praze dne 8. 10. 2018                                                  Zapsal: PhDr. Josef Končel 

 

 

                                                                                         Zápis ověřil: Ing. Alois Hňup 

 

 

 

 
 

 


